
RADA MIAST A MARKI
AI . ..I. Pit. ud"'kiego 95
05-270 MARKI

tel. (0-22) 781-10-03
Fax 781-13-78

wo j. Mazowieckie

PROTOKOL Nr 34
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,

Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,
kt6re odbylo sif w dniu 10 czerwca 2009 roku

o godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodnicz!l.cy Jacek Orych. Po stwierdzeniu quorum (!ista obecnosci stanowi zal!l.cznik nr 1
do protokom; nieobecny T. Pastemak) odczytal proponowany porz!l.dek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porz!l.dku obrad.
3. Przyj«cie wnioskow w sprawie zmian w porz!l.dku obrad.
4. Analiza dochodow i wydatkow Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska

i Gospodarki Wodnej za 2007 i 2008 rok.
5. Zieleit i utrzymanie czystosci w miescie Marki - ocena stanu. Spotkanie z Dyrektorem

ZakIadu UsIug Komunalnych.
6. Ustalenie formy realizacji zadania publicznego programu szczepieit sezonowych

przeciw grypie w 2009 roku dla mieszkaitcow Miasta Marki powyzej 65 roku zycia
(Rozwazenie obj~cia akcjq mieszkmic6w od 60 roku zycia).

7. Sprawy rozne.
8. Zakoitczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.

Radny Ryszard Korotko zglosil wniosek 0 rozszerzenie porz!l.dku obrad 0 punkt, dotycz!l.cy
organizacji konkursu "Marki w Zieleni".

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodnicz!l.cego Jacka Orycha, Komisja
przy jednym glosie wstrzymuj!l.cym si« przyj«la ww. wniosek (w glosowaniu bralo udzial 11.
radnych).
Ustalono, ze pkt "Organizacja konkursu "Marki w Zieleni"" zostanie rozpatrzony przed pkt 7.
Sprawy rozne.

Nast«pnie Komisja przyj«la propozycj« radnej Jolanty Sowiitskiej 0 rozpatrzenie pkt 5.
porz!l.dku obrad przed pkt 4.

Innych wnioskow nie zgloszono.

Porz!l.dek obrad po zmianach przedstawial si« nast«puj!l.co:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porz!l.dku obrad.
3. Przyj«cie wnioskow w sprawie zmian w porz!l.dku obrad.
4. Zieleit i utrzymanie czystosci w miescie Marki - ocena stanu. Spotkanie z Dyrektorem

ZakIadu Usmg Komunalnych.
5. Analiza dochodow i wydatkow Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska

i Gospodarki Wodnej za 2007 i 2008 rok.
6. Ustalenie formy realizacji zadania publicznego programu szczeplen sezonowych

przeciw grypie w 2009 roku dla mieszkaitcow Miasta Marki powyzej 65 roku zycia
(Rozwazenie obj~cia akcjq mieszkanc6w od 60 roku zycia).

7. Organizacja konkursu "Marki w Zieleni".
8. Sprawy rozne.



9. Zakonczenie posiedzenia.

Pkt 4. Zielen i utrzymanie czystosci w miescie Marki - ocena stanu. Spotkanie z Dyrektorem
Zakladu Uslug Komunalnych.

Zast~pca Burmistrza Krzysztof Wnuk om6wil struktur~ organizacyjn~ Zakladu Uslug
Komunalnych w Markach, zakres realizowanych zadail, m. in.: zagospodarowanie
i utrzymanie zieleni w parku miejskim, na skwerach, przy pomnikach, a takze konserwacja i
utrzymanie czystosci na placach zabaw, przy budynkach komunalnych i budynkach
uzytecznosci publicznej, sprz~tanie miasta.

Radny Pawel Chojnowski poruszyl kwesti~ wycinki drzew przy rzece Dlugiej na terenie
parku; radny zapytal od kiedy urz~d wiedzial 0 tej sprawie i dlaczego nie zostala podj~ta

interwencja.

Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska, Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Andrzej
Kalinowski odpowiedzial, ze drzewa zostaly usuni~te w rarnach konserwacji wal6w przy
rzece, natomiast decyzj~ w tej sprawie wydal Starosta Powiatu Wolominskiego.

Zast~pca Burmistrza Krzysztof Wnuk wyjasnil r6wniez, ze gmina Marki nie byla stron~

post~powania w tej sprawie; wedlug Wojew6dzkiego Inspektora Ochrony Srodowiska
i Gospodarki Wodnej w celu podwyzszenia walu przeciwpowodziowego nalezalo usun~c

drzewa, kt6re dodatkowo rozsadzaly istniej~cy war.

W dalszej dyskusji udzial wzi~li radni: Elzbieta Brzozowska, Bogdan Trzemecki, Jan
Orlowski, Boguslaw D~bkowski, Jolanta Sowinska, Maciej Grabowski, Jacek Orych,
Grzegorz Mlodzianowski oraz Wieslawa Grabowska z Zakladu Uslug Komunalnych i
Zast~pca Burmistrza KrzysztofWnuk

Pkt 5. Analiza dochod6w i wydatk6w Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska
i Gospodarki Wodnej za 2007 i 2008 rok.

Sprawozdanie z wydatk6w Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
za rok 2008 w por6wnaniu z rokiem 2007 stanowi zal~cznik nr 2 do protokolu.

W trakcie analizy ww. sprawozdania poruszono m. in. kwestie:
• utylizacji azbestu, znajduj~cego si~ na budynkach komunalnych - radny Jan Orlowski,
• selektywnej zbi6rki smieci - radny Boguslaw D~bkowski,

• rozpatrywanej w trakcie poprzedniego posiedzenia Komisji (Protok61 nr 33) sprawy
wniosku 0 zmian~ przeznaczenia terenu w rejonie dawnego wysypiska smieci, gdzie
kilku wlascicieli nieruchomosci protestuje przeciwko powstaniu zakladu produkcji
blaszanych kontener6w - Przewodnicz~cy Jacek Orych

• uporz~dkowania rejonu rzeki Czamej - radny Jan Orlowski.

Ponadto w dyskusji udzial wzi~li: radna Elzbieta Brzozowska, Naczelnik Wydzialu Ochrony
Srodowiska, Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Andrzej Kalinowski i Zast~pca Burmistrza
Krzysztof Wnuk.



Nast«pnie Przewodniez~ey Jaeek Oryeh podzi«kowal Naezelnikowi Andrzejowi
Kalinowskiemu za przybyeie na posiedzenie Komisji i zamkn~l dyskusj« w tym punkeie
porz~dku obrad.

Pkt 6. Ustalenie formy realizaeji zadania publieznego programu szezepien sezonowyeh
przeeiw grypie w 2009 roku dla mieszkane6w Miasta Marki powyzej 65 roku zyeia
(Rozwazenie objecia akcjq mieszkancDw od 60 roku zycial.

Przewodniez~ey Jaeek Oryeh przedstawil zestawienie, zawieraj~ee analiz« finansowyeh
skutk6w obj«eia w 2009 roku akej~ szezepien mieszkane6w miasta od 60 roku zyeia 
zal~eznik nr 3 do protokolu.

W dyskusji udzial wzi«li radni: .Bogdan Trzemeeki, Jaeek Oryeh, Maciej Grabowski,
Kazimierz K«dzierski, Elzbieta Brzozowska, Boguslaw D~bkowski i Pawel Chojnowski oraz
Zast«pea Burmistrza KrzysztofWnuk.

Przewodniez~ey Jaeek Oryeh zglosil wniosek 0 obj«eie w 2009 roku akej~ szezepien przeeiw
grypie mieszkane6w Marek od 60 roku zyeia i poddal go pod glosowanie.

Glosowanie:
za przyj«ciem wniosku - 2
przeeiwko - 6
wstrzymalo si« - 2
W glosowaniu bralo udziallO. radnyeh

Komisja Zdrowia, Opieki Spoleeznej, Bezpieezenstwa Publieznego i Oehrony Srodowiska
postanowila nie przedstawiac Radzie Miasta Marki wniosku 0 obnizenie do 60 lat wieku
mieszkane6w Marek, kt6rzy obj«ci zostan~ w 2009 roku akej~ szezepien sezonowyeh
przeciwko grypie.

Na tym zakonezono dyskusj« w tym punkeie porz~dku obrad.

Pkt 7. Organizaeja konkursu "Marki w Zieleni".

Sekretarz Komisji Konkursowej Justyna Baleerzak poinformowala, ze nie odnotowano
zgloszen do I etapu konkursu i zwr6ci1a si« do Komisji z prosb~ 0 podj«eie deeyzji co do
kontynuaeji konkursu "Marki w Zieleni".

W wyniku przeprowadzonej z udzialem wszystkieh ezlonk6w Komisji dyskusji ustalono, ze
Komisja Konkursowa zmieni Regulamin konkursu w taki spos6b, aby umozliwic jego
przeprowadzenie w ramaeh jednego etapu.

Pkt 8. Sprawy r6zne.

1. Radny Boguslaw D~bkowski zwr6eil uwag« Komisji na zl~ jakosc i szkodliwosc
ehleba produkowanego z dodatkiem substaneji-ehemicznss.b i zaproponowal
zwr6eenie si« do piekarzy, aby nie uzywali przy wyrobie pieezywa tzw. "polepszaezy"
i p61produkt6w.

Nie zostala podj«ta dyskusja.



2. Radny Jacek Orych zapytal 0 przetarg na monitoring wizyjny.

Zast«pca Burmistrza Krzysztof Wnuk poinformowal, ze: wstrzymano rozstrzygni«cie
przetargu, poniewaz najnizsza oferta przekroczyla srodki przeznaczone w budzecie na ten cel;
trwaj~ rozmowy; decyzja zostanie podj«ta najprawdopodobniej na przelomie czerwca i lipca.

3. Przewodnicz~cy Jacek Orych zapytal 0 spraw« nakazu opr6znienia budynku
komunalnego przy ul. Ok6lnej 34.

Zast«pca Burmistrza Krzysztof Wnuk poinformowal, ze skierowane zostaly wyst~ienia do
Prezesa Rady Ministr6w, Marszalka Wojew6dztwa Mazowieckiego i Wojewody
Mazowieckiego 0 wsparcie budowy nowego budynku komunalnego w Markach.
Decyzja w sprawie niezwlocznego wyl~czenia z uzytkowania i opr6znienia w calosci ww.
budynku zostala zaskarzona do Mazowieckiego Wojew6dzkiego Inspektora Nadzoru
Budowlanego.

Innych spraw nie zgloszono.

Pkt 9. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1500 Przewodnicz~cy Jacek Orych zamkn~l posiedzenie Komisji Zdrowia, Opieki
Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.

Protokolowalaft'k
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